
Bestyrelsesmøde torsdag den 15. juni kl. 10.30 i klublokalerne. 

Referat 

1. Godkendelse af referat fra mødet 25. maj 2023. 
KonƟngentet for at spille 1 gang ugentlig er 1500 kr. og ikke som anført i referatet 1600 kr. Ellers 
ingen bemærkninger. 
 

2. Meddelelser. 
InvitaƟon Ɵl landsdelskamp 2. september. 
Karen er nu cerƟficeret bridgeunderviser. 
Jens fortalte om den fortsaƩe dialog med Canon om overtagelse af kopimaskinen. Det foreløbige 
resultat: 
a: Éngangsbeløb på 2500 kr. for overtagelse af maskinen. 
b: Årligt beløb på 3000 kr. indeholder 1100 sort/hvid kopier og 252 farvekopier pr. måned og 3 års 
serviceaŌale. Jens arbejder videre med sagen. 
Der er endnu ikke svar fra Ældresagen om det kommende samarbejde. 
Sagen med HC er nu endeligt afsluƩet. Honoraret Ɵl vores advokat, Mads Brandt, blev på 4500 kr. + 
moms. Derudover får advokat Søren Frandsen et vingavekort på 5000 kr. for uvurderlig sagkyndig 
juridisk bistand i hele forløbet. 
 

3. Opfølgning på generalforsamlingen 1. juni. 
Flot fremmøde, fin mad, god stemning. Vi har endnu ikke modtage det underskrevne referat fra 
Niels Peter, men det er undervejs. 
 

4. Økonomi og EDB. 
Susanne har aŌalt med Peter Lyon, at hans firma udarbejder en ny hjemmeside formedelst 500 kr. 
Eventuel vedligeholdelse af siden afregnes særskilt. Peter Lyon laver en session med undervisning af 
2-3 interesserede fra klubben med henblik på, at vi selv kan lægge forskelligt ind på siden. Jens, 
Susanne og Jørgen meldte sig klar Ɵl at modtage den nødvendige instrukƟon. Vi kan endvidere 
udpege en koordinator, som varetager kontakten Ɵl Peter Lyon. Jørgen og Henrik pointerede det 
vigƟge i, at hjemmesiden får et hensigtsmæssigt blikfang med farver. 
UdgiŌerne Ɵl juridisk bistand fra Mads Brandt og Søren Frandsen oversƟger det budgeƩerede beløb 
på 10000 kr. med 525 kr.  
Der udspandt sig en længere diskussion om aflønning af diverse opgaver i klubben. Punktet 
behandles særskilt på næste bestyrelsesmøde. Der var enighed om, at det skal være åbent for 
enhver, hvem der spiller graƟs og/eller aflønnes. 
 

5. Forslag Ɵl organisaƟonsdiagram for Storeslemmen – udarbejdet af Svend Åge. 
Der var enighed om, at forslaget var godt og kan danne grundlag for varetagelsen af opgaver i 
klubben. 
 

6. DrøŌelse af vores fremƟdige klubnavn. 
Navnet Bridgehøjborgen sleƩes. Det fremƟdige klubnavn er Bridgeklubben Storeslemmen. 
 



7. Evt. 
Næste bestyrelsesmøde aĬoldes mandag den 7. august kl. 14.00 i klublokalerne   
   


